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                            CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

  

  Nr. 15297/09.06.2020 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi  29.05.2020  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 

   Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziția Președintelui Consiliului  

Județean Constanța  nr.185 din 05.2020, astăzi 29.05.2020, ora 13.00,                                      

în conformitate cu art.178 alin.(1), art. 179 al. (1) şi (2)  din Ordonanța  de Urgență a 

Guvernului nr.57/2019 privind Codul administrativ, ședință ce se va desfășura în 

sistem videoconferință. 

           La ședinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte                    

al Consiliului Județean Constanța, domnul  Learciu Dumitru Daniel  - 

Vicepreședinte al Consiliului Județean Constanța, domnul Palaz Claudiu                             

Iorga - Vicepreședinte al Consiliului Județean Constanța, doamna Belu Mariana  - 

Secretarul General al Județului Constanța, consilieri judeţeni. 

              Lipsesc următorii consilieri județeni: doamna Lebidov Steluța și domnul 

Șavlovschi Marcel.   

 

X 

 

Ordinea de zi:         

1. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a unui mandat de 

consilier judeţean, ca urmare a demisiei. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

2. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului 

Judeţean Constanţa desfăşurată la data de 30 aprilie 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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4. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unui 

bun imobil din domeniul public al UAT Municipiul Mangalia în domeniul public al 

Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

5. Proiect de hotărâre privind încetarea dreptului de administrare al Spitalului 

Clinic Judeţean de Urgenţă „Sfăntul Apostol Andrei” Constanţa asupra terenului în 

suprafaţă de 108.685 mp, situat în Eforie Sud, Str. Republicii nr.7. 

Inițiator: Vicepreşeedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

6. Proiect de hotărâre pentru completarea HCJC nr.12/15.01.2020 privind 

aprobarea asigurării serviciilor de pază şi monitorizare pe anul 2020 la obiectivele 

aparţinând Consiliului Judeţean Constanţa cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Vicepreşeedinte – Palaz Claudiu Iorga 

 

7. Proiect de hotărâre privind acordarea unor mandate Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară „Dobrogea”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

8. Proiect de hotărâre privind asumarea responsabilităţii de către Consiliul 

Judeţean Constanţa a organizării şi derulării procedurii de atribuire a 

contractelor/acordului-cadru pentru achiziţionarea de fructe-mere şi a 

contractelor/acordului-cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor 

educative, la nivelul judeţului Constanţa, aferente Programului pentru şcoli al 

României în perioada 2017-2023. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „DIZABILITATEA NU ESTE 

O BARIERĂ”, a bugetului proiectului şi a cofinanţării acestuia de către Consiliul 

Judeţean Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „MAI IMPLICAT!, MAI 

INTEGRAT!”, a bugetului proiectului şi a cofinanţării acestuia de către Consiliul 

Judeţean Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii nr. 133/17.05.2019 

de aprobare a proiectului „SPRIJIN PENTRU INTEGRARE COMUNITARĂ”, a 

cheltuielilor legate de proiect şi a acordului de parteneriat în cadrul Programului de  
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Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale de tip Cenntre de Zi, Centre 

respiro/Centre de Criză şi Locuinţe Protejate în vederea dezinstituţionalizării 

persoanelor cu dizabilităţi aflate în instituţii de tip vechi şi pentru prevenirea 

instituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi din comunitate”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii nr. 130/17.05.2019 

de aprobare a proiectului „REDUCEREA CAPACITĂŢII CENTRULUI DE 

RECUPERARE ŞI REABILITARE NEUROPSIHICĂ TECHIRGHIOL CORP B – 

O ŞANSĂ PENTRU FIECARE”, a cheltuielilor legate de proiect şi a acordului de 

parteneriat în cadrul programului de Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale 

de tip Centre de Zi, Centre Respiro/Centre de Criză şi Locuinţe Protejate în vederea 

dezinstituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi aflate în instituţii de tip vechi şi 

pentru prevenirea instituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi din comunitate”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

  

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Comisiei de organizare şi desfăşurare a 

evaluării anuale a managerului Bibliotecii Judeţene „I.N.Roman” Constanţa pentru 

anul 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

14. Proiect de hotărâre privind modificarea Programului cu obiectivele şi lucrările 

de drumuri şi poduri pentru anul 2020, finanţate din bugetul Judeţului Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

15. Proiect de hotărâre privind completarea HCJC nr.36/18.02.2020 privind 

aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor fi aplicate de Regia Autonomă 

Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în anul 2020 în reorganizare, in judicial 

reorganisation, en redresssment, în calitate de operator în relaţia cu Consiliul 

Judeţean Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

16. Proiect de hotărâre privind modificarea Listei de investiţii a Regiei Autonome 

Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa „în reorganizare, in judicial reorganisation, 

en redressment” pe anul 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreţinere, a 

contribuţiei lunare de întreţinere datorate de beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii 

şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora, pentru serviciile furnizate de Unitatea de 
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Asistenţă Medico-Socială Agigea, pe anul 2020, precum şi procedura de stabilire şi 

de încasare a contribuţiei lunare de întreţinere. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

18. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Consiliului de 

Administraţie al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

19. Proiect de hotărâre privind numirea directorului general/managerului interimar 

la Centrul Cultural Judeţean Constanţa, „Teodor T.Burada”. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă Delfinul 

Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă  Maria 

Montessori Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificarii bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă Albatros 

Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2020 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea.  

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi a listei de investiţii  pe anul 2020 pentru Direcţia Generală de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Constanţa.  

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2020, pentru Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 
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26. Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului judeţean 

Constanţa pe trimestrul I, anul 2020. 

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi a listei de investiţii ale Judeţului Constanţa, pe anul 2020.  

Inițiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia 

-------------------------------------------------------------------------------------------------- 

28. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul "Modernizare DJ 391 (str.Farului): Tuzla, Tronson 2: km 0+532 - km 

0+942, L=410 ml" / faza DALI. 

     Initiator: Presedinte – Tutuianu Marius Horia 

 

29. Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui teren proprietate publica              

a Judetului Constanta situat in localitatea Topraisar, in 3 (trei) loturi in vederea 

edificarii unor locuinte protejate pentru persoane cu dizabilitati. 

       Initiator: Presedinte – Tutuianu Marius Horia 

 

30.  Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui teren proprietate publica                    

a Judetului Constanta situat in localitatea Baneasa, in 3 (trei) loturi in vederea 

edificarii unor locuinte protejate pentru persoane cu dizabilitati. 

      Initiator: Presedinte – Tutuianu Marius Horia 

 

31. Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei si Statului de Functii ale 

Directiei de Paza a Judetului Constanta. 

     Initiator: Presedinte – Tutuianu Marius Horia 

 

 

X 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua!  

      În continuare, voi face prezența. Sunt prezenți 34 de consilieri județeni dintr-un 

total de 36.  

După cum știți, doamna Bercaru Nicoleta și-a dat demisia din funcția de consilier 

județean.  

       Dragi colegi, astăzi avem 27 de proiecte de hotărâre pe ordinea de zi                             

și 4 proiecte de hotărâre pe ordinea suplimentară.   

       Dau citire ordinii  suplimentare.  

       - Cine este pentru ordinea suplimentară? Votați prin ridicare de mână.  

       Vot! Vă rog frumos.   
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Dna. Belu Mariana: 34 de voturi pentru. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

        - Este cineva împotrivă? Abțineri?  

- Cine este pentru întreaga ordine de zi pentru ședința de astăzi?  

Vot! Vă rog frumos.   

Dl. Gima Stelian:  Eu am votat pentru.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

        - Este cineva împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc.  

Dna. Belu Mariana: 34 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Ședința este legal constituită.  

1. Proiect de hotărâre privind constatarea încetării de drept a unui mandat de 

consilier judeţean, ca urmare a demisiei. 

 Vot! Vă rog frumos.   

 Există un coleg care nu a reușit să voteze? Pentru că îmi apare un vot lipsă.  

 Închidem votul. Domnul Florea Dumitru nu a votat.   

Dl. Marinescu Ion: Acum a intrat.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu se mai poate vota acum. S-a închis votul.  

Dna. Belu Mariana: 33 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

2. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 

Vot! Vă rog frumos.  

O secundă! Doamna Belu Mariana vă va spune câteva cuvinte.   

Dna. Belu Mariana: Ieri, în cadrul Comisiilor de Specialitate,  s-a desfășurat și 

Comisia de Validare care a analizat dosarul de consilier județean al doamnei Prodan 

Ecaterina, supleant pe listele Partidului Social Democrat.  

        Comisia a dat aviz favorabil, motiv pentru care putem să trecem la votarea 

proiectului  de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc, doamna Belu.  

         Vot! Vă rog frumos.  Rezultatul votului, vă rog frumos! 

         Există colegi care nu au reușit să voteze? Pentru că îmi apar 3 voturi lipsă. 

 Repet, există colegi care nu au reușit să voteze? Pentru că apar 3 voturi lipsă. 

 Închidem votul. Avem și rezultatul votului. Nu au votat domnul Gima Stelian, 

doamna Iuruc Luminița și domnul Memiș Baiazid.  

Dl. Gima Stelian: Eu am votat înaintea prezentării doamnei Secretar.                  

Putem repeta votul? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu este nici o problemă.  
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Dl. Memiș Baiazid:  Mai putem vota încă odată? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunteți de acord să repetăm votul, dragi colegi?               

La propunerea domnului consilier?   

Mai mulți consilieri județeni: Da.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

2. Proiect de hotărâre privind validarea unui mandat de consilier judeţean. 

         Vot! Vă rog frumos, dragi colegi.  

Dna. Lokman Ionela : Nu am putut vota.  

Dna. Iuruc Luminița: Nici eu.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dacă nu ați putut vota, nu  a apărut opțiunea de votare,  

ieșiți și relogați-vă! 

Dna. Iuruc Luminița: Nu apare opțiunea de votare.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Puteți să ieșiți din aplicație și să vă relogați. Putem                 

să așteptăm puțin. Nu este o problemă.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

        Închidem votul! 

Dna. Lokman Ionela : La mine tot nu a apărut, să știți! 

Dna. Iuruc Luminița: Nici la mine! 

Dna. Topolov Gianina Ionela: Nici la mine! 

Dl. Marinescu Ion: Nici la mine! 

Dna. Topolov Gianina Ionela: Acum apare! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia:  

         Rezultatul votului este: 31 de voturi pentru. 

         Doamna Prodan Ecaterina, vă rog frumos depuneți jurământul! 

Dna. Prodan Ecaterina :  

          Subsemnata Prodan Ecaterina, consilier în cadrul Consiliului Județean 

Constanța, în conformitate cu prevederile art.32 alin.1, art.34 alin.1 și art.90 din 

Legea nr.215/2001 a administrației publice locale, republicată și modificată, depun 

în fața Consiliului Județean Constanța următorul jurământ:  

        „JUR să respect Constituția și legile țării și să fac, cu bună-credință, tot ceea 

ce stă în puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor județului Constanța. 

Așa să-mi ajute Dumnezeu!“ 

Mai mulți consilieri județeni: Felicitări, doamnă consilier județean! 

Dna. Prodan Ecaterina : Mulțumesc, dragi colegi! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Așteptăm câteva minute până doamna Prodan 

Ecaterina va intra în posesia materialelor necesare exercitării votului. Din acest 

moment este și dânsa consilier județean și vă solicit puțină răbdare. Din acest 

moment sunt prezenți 35 de consilieri județeni.  



8 
 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea procesului-verbal al şedinţei Consiliului 

Judeţean Constanţa desfăşurată la data de 30 aprilie 2020. 

Vot! Vă rog frumos.  

  Există vreun coleg care nu a reușit să voteze? Apare un vot lipsă.  

Rezultatul votului este 34 de voturi pentru. Nu a reușit să voteze domnul Marinescu 

Ion.  

Dl. Marinescu Ion: Am votat! Am votat, domnule președinte!  

Dl. Gălușcă Constantin: Nu l-ai trimis! 

Dl. Marinescu Ion: Am și confirmat! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: După ce votați, domnule Marinescu, dați trimitere! 

Dl. Marinescu Ion: Am dat de două ori! 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unui 

bun imobil din domeniul public al UAT Municipiul Mangalia în domeniul public al 

Judeţului Constanţa. 

Vot! Vă rog frumos. 

Domnule Marinescu, ați reușit să votați?  

Dl. Marinescu Ion: Da, domnule președinte, chiar îmi spune că am trimis.  

Dl. Gălușcă Constantin: Ați trimis de două ori?  

Dl. Marinescu Ion: De două ori, sigur că da! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

      Apare un vot neînregistrat. Închidem votul, să vedem despre cine este vorba.  

 Rezultatul votului este 34 de voturi pentru. Domnule Marinescu, dumneavoastră nu 

ați votat.  

Dl. Marinescu Ion: Am votat, domnule președinte! Nu știu ce se întâmplă. Ies și mă 

mai loghez o dată! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă rog frumos, ieșiți și logați-vă încă o dată! 

Așteptăm să se logheze domnul Marinescu. Domnule Marinescu, mă auziți?  

Dl. Marinescu Ion: Vă aud, domnule președine! 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

5.Proiect de hotărâre privind încetarea dreptului de administrare al Spitalului Clinic 

Judeţean de Urgenţă „Sfântul Apostol Andrei” Constanţa asupra terenului                           

în suprafaţă de 108.685 mp, situat în Eforie Sud, Str. Republicii nr.7. 

Vot! Vă rog frumos, domnilor consilieri.  

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, o intervenție foarte scurtă! 
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       În cât timp ne putem aștepta ca să revină terenul la Spitalului Clinic Judeţean                

de Urgenţă „Sfăntul Apostol Andrei” Constanţa după inventarierea copacilor                    

și după ce se fac toate lucrările de igienizare?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Palaz, ne auziți? Puteți să răspundeți?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Deja au fost făcute demersuri către Garda Forestieră,                

am vorbit ieri cu șeful Gărzii Forestiere de la București.  

       Pentru ca după aceea, să prezentăm acest teren în ședința de consiliu, după ce îl 

toaletăm și să rămână în fondul forestier și să rămână așa, pentru ca niciodată să nu i 

se mai poată schimba destinația, să rămână mereu pădure în acea suprafață.  

      Noi deja suntem înaintați cu procedura de toaletare și igienizare, dar până nu 

avem preluarea lui efectivă,  nu reușim să facem, în mod legal. Știți foarte bine că 

acolo este un focar de infecție de atâția ani de zile.  

       Deci, nu numai că va fi preluat înapoi într-o lună de zile, maxim două, dar va fi 

prins, am avut o discuție cu domnul Crușoveanu Marian astăzi, i-am transmis și 

poate că a ajuns răspunsul la dumneavoastră astăzi.  

Dl. Iordache Marian: Nu a ajuns răspunsul la mine și îmi cer scuze că am prelungit 

ședința. Am înțeles răspunsul.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Deci, va trece, va fi prins în Garda Forestieră. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc.  

Vot! Vă rog frumos.  

Dl. Iordache Marian: Nu am reușit să votăm! Vreți să dați drumul la vot?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Mai trimiteți o dată pentru că nu s-a putut vota! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

       Reluăm votul, vă rog frumos! 

Dl. Crușoveanu Marian : Domnule președinte, dacă tot nu se poate vota, putem 

reveni la proiect și să facem un amendament în sensul comunicat de către domnul 

Palaz ? Și să fie menționat în proiect? În sensul că se vor demara lucrările pentru a se 

trece în fondul silvic?   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, este înregistrarea audio.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu avem nimic împotrivă. Nu este nici o problemă. Cum 

considerați dumneavoastră. Suntem în același siaj. 

 Dl. Țuțuianu Marius Horia: O să vă rog să votați, domnilor consilieri.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Asta vreau să zic. Se face amendament sau nu se face 

amendament?  

Dl. Crușoveanu Marian : Eu propun amendament. Să rămână în proiect ceea ce am 

discutat cu domnul Palaz zilele trecute. Și a confirmat și dânsul.  

Dna. Lokman Ionela: Adică?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: După toaletarea copacilor și lucrările de întreținere a 

pădurii, suprafața de teren să fie prinsă în fondul forestier. Nu am nimic împotrivă.  

Dna. Lokman Ionela: Exact. Foarte bine.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: O secundă! Doamna Belu dorește să vă spună câteva 

cuvinte.  

Dna. Belu Mariana: Aș dori să fac o mică intervenție.  

       Nu putem opera cu termeni fără să cunoaștem structura juridică. Ce înseamnă 

„să fie în fondul forestier “?   

      La acest moment situația juridică a terenului este aceasta: teren proprietate 

publică a județului Constanța.  

      Dumneavoastră spuneți să treacă în proprietatea publică a statului și în 

administrarea Romsilva?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu.  

Dna. Belu Mariana: Vă rog să precizați aceste lucruri.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Termenul de „în fondul forestier“ schimbă doar statutul 

nicidecum situația juridică. În sensul că, se prinde la, eu am vorbit cu domnul 

director de la Garda Forestieră.  

Dna. Belu Mariana: Vorbim despre destinația terenului, ne referim la categoria 

terenului.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Ne referim la categoria terenului, nicidecum la situația 

juridică.  Va rămâne proprietatea județului Constanța. Nu se schimbă proprietarul, 

repet.  

Dl. Moldovanu Vasile: Atunci ar trebui, scuzați-mă că intervin, să formulăm corect 

amendamentul, domnule Palaz și domnule Crușoveanu.  

Dna. Belu Mariana: Amendamentul este din partea domnului consilier Crușoveanu. 

Ca să știm ce votăm.  

Dl. Crușoveanu Marian : Da, amendamentul meu este următorul: 

       "După finalizarea lucrărilor de toaletare și de îngrijire a spațiilor respective să se 

facă demersurile necesare la Garda Forestieră pentru a i se schimba destinația acestui 

teren. Rămâne în proprietatea Consiliului Județean Constanța, doar că intră în fondul 

forestier". 

 Atât, i se schimbă doar destinația.   

Dna. Belu Mariana: Trebuie să obținem avizul Ministerului Sănătății, fiind un teren  

aferent unei unități medicale, și nu putem să facem nici un fel de schimbare de 

destinație,  de proprietate, absolut nimic, decât după ce luăm acest aviz. Va intra în 

procedura aceasta și obținearea avizului Ministerului Sănătății.  

Dl. Crușoveanu Marian : Atunci, amendamentul este "Să se înceapă procedurile în 

vederea".  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Exact. Nu este o problemă. 

Dna. Belu Mariana: După realizarea lucrărilor, Consiliul Județean va face 

demersuri pentru demararea procedurilor.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Noi deja am trimis o adresă. Este foarte bine, nu este o 

problemă, să fie amendamentul.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Palaz, dacă s-au făcut demersurile.   

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnule președinte, problema mea este următoarea:           

Nu vreau să se creeze o suspiciune, pentru ca acest teren să fie preluat vreodată în 

ideea schimbării destinației. 

          De aceea nu am  ascuns nimic și totul este de bună credință. De aceea nu ne 

deranjează nici un fel de amendament legat de păstrarea destinației de pădure                    

a acestei locații.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mă refer la faptul că vom avea un amendament pentru 

ceva pentru care am făcut deja demersurile. Au fost începute.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Era normal să fie începute. Pentru că altfel nu puteam să 

știm dacă putem sau nu putem să facem. Era firesc să începem aceste demersuri.                     

Nu putem să ne apucăm să presupunem că vor fi lucrurile făcute într-un anume fel     

și să ne trezim că nu se aprobă.  

        Deci, este posibil, se merge în același lucru, dacă doamna Secretar consideră. 

Sau nu, să ne formuleze doamna Secretar amendamentul juridic, cum ar putea să 

sune să nu încurcăm acest proiect. Ar fi păcat de el.  

Dna. Belu Mariana: Să spunem astfel: 

        "După realizarea lucrărilor de igienizare a terenului și toaletarea copacilor,  

Consiliul Județean Constanța va face demersurile necesare pentru înscrierea                     

în  fondul forestier". 

O să iau legătura cu Romsilva și vom vedea.  

Dl. Moldovanu Vasile: Doamna Secretar, vă propun să treceți acolo schimbarea 

destinației.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu! Este un termen periculos! 

Dl. Donțu Gheorghe: Lăsați așa! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Crușoveanu, sunteți de acord să faceți acest 

amendament într-o ședință viitoare? Până luăm toate avizele necesare?   

Dl. Crușoveanu Marian : Nu, pentru că acum se dezbate proiectul! Domnule 

președinte, nu pot să fac un amendament pentru un proiect care deja a fost votat! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt de acord dar demersurile au fost începute.  

Dl. Crușoveanu Marian : Înseamnă că trebuie să se și termine. Așa, prin acest 

amendament, dacă se votează, ne obligă să se și ducă la bun sfârșit aceste acțiuni! 

Dl. Donțu Gheorghe: Este perfect inutil! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Din acest motiv a inițiat domnul Palaz acest proiect 

pentru ca să nu fie discuții că, cumva, pleacă acest teren în altă parte.  

Dl. Crușoveanu Marian : Tocmai de aceea. Din moment ce inițiatorul este de acord 

cu acest amendament și nu îl consideră inutil, nu înțeleg de ce îl considerați 

dumneavoastră inutil? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, nu îmi puneți în gură cuvinte pe 

care nu l-am spus. Nu am spus că este inutil, ați auzit cuvântul "inutil" din gura mea? 
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Dl. Donțu Gheorghe: Din gura mea, dar ce rezolvă acest amendament?                     

Spuneți-mi și mie?  

Dl. Crușoveanu Marian : Nu o să mai planeze suspiciunea că acel teren va fi 

transformat în nu știu ce cartier rezidențial sau altele de genul acesta.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu există varianta aceasta.  

Dna. Lokman Ionela: Nu cred varianta aceasta! 

Dl. Crușoveanu Marian : Domnule Donțu, a mai planat suspiciunea asupra acestui 

proiect și în mandatul trecut, când s-a trecut la Spital, dacă vă amintiți bine.                     

În mandatul lui Nicușor Constantinescu.  

Dl. Donțu Gheorghe: Și nu s-a întâmplat nimic. Pentru că nu se poate întâmpla. 

Suntem oameni sănătoși. Așteptăm drobul de sare, tot timpul.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dacă îmi permiteți, doamna Secretar, dacă se poate.                

Se poate să intervin?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult, domnule Palaz.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Sugestie: Dacă tot vrem să facem un amendament,                     

să îl formulăm în felul următor:  

         "Demararea și finalizarea procedurilor privind inventarierea acestuia în fondul 

forestier". Și e foarte simplu.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: O secundă! 

Dna. Belu Mariana: Eu am formulat acest amendament în acest sens, dar trebuie să 

mă mai consult cu cei de la Romsilva: 

          "După realizarea lucrărilor de igienizare a terenului și toaletarea copacilor,  

Consiliul Județean Constanța va face demersurile necesare în vederea trecerii 

terenului la categoria de folosință "pădure" și introducerea acestuia în fondul 

forestier național".  

Dar voi lua legătura și cu Romsilva și vedem ce anume îmi spun. 

         Ideea este aceasta: acest teren să fie înscris în categoria de fond forestier. 

Folosim termenul de categorie, nu inventariere, nu trecere.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Corect! Așa este! Acesta este termenul: categorie.  

Dna. Belu Mariana: În sensul juridic! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Da.  

Dna. Belu Mariana: După care va veni și aliniatul al doilea:  

"După recepția lucrărilor, trecerea la categoria"pădure" și introducerea acestuia 

în fondul forestier național, terenul va fi predat în administrarea Spitalului Clinic 

Judeţean de Urgenţă „Sfântul Apostol Andrei” Constanţa".  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Exact! Supuneți la vot amendamentul. Da! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Crușoveanu Marian sunteți de acord?  

Că dumneavoastră ați făcut amendamentul! 

Dl. Crușoveanu Marian : Sunt de acord cu forma dată de doamna Secretar.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Votăm amendamentul. Cine este pentru? Vot, vă rog 

frumos! 

Dl. Donțu Gheorghe: Eu nu votez, eu mă abțin! 

Dl. Crușoveanu Marian : Domnule Donțu, tot așa se auzea vorbind și la Belina? 

Așa am văzut! 

Dl. Donțu Gheorghe: Nu este așa, domnule Crușoveanu! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu este presa de față, suntem doar noi! Lăsați cu 

Belina! 

Dl. Crușoveanu Marian : Tocmai de aceea! Mi-am permis să spun pentru că nu 

este presa de față! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Supuneți la vot întregul proiect, vă rog frumos! 

Dl. Donțu Gheorghe: Domnule Crușoveanu, dacă este să se întâmple ceva, oricum 

se va întâmpla! 

Dl. Crușoveanu Marian : Să preîntâmpinăm, suntem mai tineri, domnule Donțu. 

Mai avem mult timp în față.  

Dl. Donțu Gheorghe: Am înțeles! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Rezultatul votului, vă rog frumos! 

Dna. Belu Mariana: 28 de voturi pentru și 5 abțineri. Cineva nu a votat! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnul Lămureanu. Amendamentul a trecut, haideți, 

vă rog să votăm proiectul de hotărâre.  

5.Proiect de hotărâre privind încetarea dreptului de administrare al Spitalului Clinic 

Judeţean de Urgenţă „Sfăntul Apostol Andrei” Constanţa asupra terenului                           

în suprafaţă de 108.685 mp, situat în Eforie Sud, Str. Republicii nr.7. 

Vot! Vă rog frumos, domnilor consilieri. Este un consilier care nu a reușit să 

voteze? Apare un vot lipsă. Închidem votul.  

 Rezultatul votului: 35 de voturi pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

6.Proiect de hotărâre pentru completarea HCJC nr.12/15.01.2020 privind aprobarea 

asigurării serviciilor de pază şi monitorizare pe anul 2020 la obiectivele aparţinând 

Consiliului Judeţean Constanţa cu Direcţia de Pază a Judeţului Constanţa. 

Vot! Vă rog frumos. Închidem votul. 

Rezultatul votului: 34 de voturi pentru  și 1 abținere. Acest proiect a fost adoptat.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

7.Proiect de hotărâre privind acordarea unor mandate Asociaţiei de Dezvoltare 

Intercomunitară „Dobrogea”. 

Vot! Vă rog frumos. Închidem votul. 
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Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat cu 35 de voturi 

pentru.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

8. Proiect de hotărâre privind asumarea responsabilităţii de către Consiliul                 

Judeţean Constanţa a organizării şi derulării procedurii de atribuire                                                  

a contractelor acordului - cadru pentru achiziţionarea de fructe-mere                                  

şi a contractelor acordului - cadru de prestare a serviciilor pentru derularea măsurilor 

educative, la nivelul judeţului Constanţa, aferente Programului pentru şcoli al 

României în perioada 2017-2023. 

  Vot! Vă rog frumos. Există un coleg care nu a reușit să voteze, pentru că îmi 

dă o eroare? Închidem votul. 

Dl. Gălușcă Constantin: Eu sunt pe tabel?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu putem vedea acum. Numai la sfârșit! 

Dl. Gălușcă Constantin: După ce se inchide votul! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Închidem votul.      

 Rezultatul votului: 34 de voturi pentru.  Domnul Crușoveanu Marian nu a votat.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „DIZABILITATEA NU 

ESTE O BARIERĂ”, a bugetului proiectului şi a cofinanţării acestuia de către 

Consiliul Judeţean Constanţa. 

   Vot! Vă rog frumos.  

Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „MAI IMPLICAT!, MAI 

INTEGRAT!”, a bugetului proiectului şi a cofinanţării acestuia de către Consiliul 

Judeţean Constanţa. 

Vot! Vă rog frumos. Închidem votul. 

 Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. Vă mulțumesc. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii nr. 133/17.05.2019 

de aprobare a proiectului „SPRIJIN PENTRU INTEGRARE COMUNITARĂ”,                 

a cheltuielilor legate de proiect şi a acordului de parteneriat în cadrul Programului   
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de Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale de tip Centre de Zi,                           

Centre respiro/Centre de Criză şi Locuinţe Protejate în vederea dezinstituţionalizării 

persoanelor cu dizabilităţi aflate în instituţii de tip vechi şi pentru prevenirea 

instituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi din comunitate”. 

Vot! Vă rog frumos. Există un coleg care nu a reușit să voteze? Închidem votul. 

Domnule Marinescu, dacă nu reușiți să votați, relogați-vă! 

Rezultatul votului: 34 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii nr. 130/17.05.2019 

de aprobare a proiectului „REDUCEREA CAPACITĂŢII CENTRULUI DE 

RECUPERARE ŞI REABILITARE NEUROPSIHICĂ TECHIRGHIOL CORP B – 

O ŞANSĂ PENTRU FIECARE”, a cheltuielilor legate de proiect şi a acordului de 

parteneriat în cadrul programului de Interes Naţional „Înfiinţarea de servicii sociale 

de tip Centre de Zi, Centre Respiro/Centre de Criză şi Locuinţe Protejate în vederea  

dezinstituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi aflate în instituţii de tip vechi                        

şi pentru prevenirea instituţionalizării persoanelor cu dizabilităţi din comunitate”. 

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, este vorba despre o reducere                            

a capacității?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Da, așa este programul.  

Vot! Vă rog frumos. Mai sunt 3 colegi care nu au reușit să voteze. Mai așteptăm 

10 secunde. Închidem votul.  

Rezultatul votului: 34 de voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Comisiei de organizare şi desfăşurare                

a evaluării anuale a managerului Bibliotecii Judeţene „I.N.Roman” Constanţa pentru 

anul 2020. 

Vot! Vă rog frumos. Închidem votul. Există un coleg care nu a reușit să își 

exercite dreptul la vot?  

Rezultatul votului: 34 de voturi pentru. Vă mulțumesc, acest proiect a fost adoptat. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

14. Proiect de hotărâre privind modificarea Programului cu obiectivele şi lucrările 

de drumuri şi poduri pentru anul 2020, finanţate din bugetul Judeţului Constanţa. 

Vot! Vă rog frumos, domnilor consilieri.  

 Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. Vă mulțumesc, acest proiect a fost adoptat.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

15. Proiect de hotărâre privind completarea HCJC nr.36/18.02.2020 privind 

aprobarea tarifelor, preţurilor şi coeficienţilor ce vor fi aplicate de Regia Autonomă 

Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în anul 2020 în reorganizare, in judicial 

reorganisation, en redresssment, în calitate de operator în relaţia cu Consiliul 

Judeţean Constanţa. 

Vot! Vă rog frumos, domnilor consilieri. Închidem votul. 

Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. Vă mulțumesc, acest proiect a fost adoptat. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

16. Proiect de hotărâre privind modificarea Listei de investiţii a Regiei Autonome 

Judeţene de Drumuri şi Poduri Constanţa „în reorganizare, in judicial reorganisation, 

en redressment” pe anul 2020. 

Vot! Vă rog frumos. Închidem votul. Există un coleg care nu a reușit să își 

exercite dreptul la vot?  

Rezultatul votului: 34 de voturi pentru. Domnul Crușoveanu Marian nu a votat. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea costului mediu lunar de întreţinere,                     

a contribuţiei lunare de întreţinere datorate de beneficiarii, aparţinătorii, susţinătorii 

şi/sau de reprezentanţii legali ai acestora, pentru serviciile furnizate de Unitatea                  

de Asistenţă Medico-Socială Agigea, pe anul 2020, precum şi procedura de stabilire 

şi de încasare a contribuţiei lunare de întreţinere. 

Vot! Vă rog frumos.  

 Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

18. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei Consiliului de 

Administraţie al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

Vom întocmi buletine de vot. Propunerea grupului P.S.D. este domnul Jeacă 

Dumitru. Mai există alte propuneri?  

Dl. Iordache Marian: Grupul P.N.L. propune pe domnul consilier județean Cristian 

Zahariuc.   

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Grupul A.L.D.E face propuneri?  

Dl. Learciu Dumtru Daniel: Nu avem propuneri. Îl susținem pe domnul Jeacă.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Palaz? Faceți propuneri?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu avem nici o propunere.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doamna Belu vă va explica procedura de votare.  

Dna. Belu Mariana:  În primul rând, vreau să vă spun că se asigură secretizarea 

votului. Trebuie să fiți convinși că nu se vede ce anume și cum a votat fiecare. Este 

un vot on line. Pe de altă parte, treceți în dreptul fiecărui candidat propus “Da, Nu, 

Abținere„. Se va bifa căsuța care reprezintă opțiunea dumneavoastră de vot.           

La final, vom afișa rezultatul. Putem să dăm drumul la vot?  

Mai mulți consilieri județeni: Da! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vot! Vă rog frumos.  

Dl. Marinescu Ion: Nu îmi apare.  

Dna. Iuruc Luminița: Nu putem vota. Nu apar numele.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Relogați-vă.  

Dna. Iuruc Luminița: Am o întrebare, cine este la poziția nr. 1 și cine este la 

poziția  nr. 2?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Poziția nr. 1 este domnul Jeacă Dumitru, iar la poziția 

nr. 2 este domnul Zahariuc Cristian.  

Dna. Iuruc Luminița: Am înțeles.  

Dna. Belu Mariana: Aveți buletinele în față.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Există cineva care nu a reușit să voteze?  

Dl. Crușoveanu Marian: Domnule președinte, am o propunere.  

Dl. Moldovanu Vasile: Da, eu nu am votat.  

Dl. Crușoveanu Marian: Am o propunere. Putem relua votul? Pentru că nu s-a 

văzut bine și s-a votat greșit! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Doriți reluarea votului?  

Dl. Crușoveanu Marian: În ceea ce mă privește pe mine, nu am fost atent și am 

votat greșit! Dacă se poate.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Cu tot respectul.  

Dl. Bizineche Adrian: Este o perioadă tulbure.  

Dl. Crușoveanu Marian: Nu vreți să reluăm votul, domnule președinte?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult, domnule Crușoveanu. Spuneți! 

Dl. Crușoveanu Marian: Dacă se poate relua votul! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, mie îmi ies voturile! 

Dl. Moldovanu Vasile: Domnule președinte, vreau să intervin și eu, vă rog! 

Moldovanu mă numesc. Dacă se poate! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Vă ascult! 

Dl. Moldovanu Vasile: Nu am reușit să votez și nu am auzit cine este la poziția nr.1 

și cine este  la poziția nr. 2. Și vreau să mă reloghez.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Crușoveanu, mă auziți?  

Dl. Crușoveanu Marian: Vă rog.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu ați reușit să votați?  
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Dl. Crușoveanu Marian: Ba da, dar nu s-a văzut foarte clar! Am cerut, dacă se 

poate reluarea votului.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnilor consilieri, vreau să vă întreb dacă sunteți de 

acord să reluăm votul? Ridicați mâna.  

Mai mulți consilieri județeni: Suntem de acord! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Reluăm votul! 

Dl. Moldovanu Vasile: Cine este la poziția nr. 1, domnule președinte?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, veți avea în față buletinul de vot! 

Unde bifați! 

Dl. Moldovanu Vasile: Domnule președinte, permite-ți să vă rog să îmi spuneți cine 

este la poziția nr.1. Și cine este  la poziția nr. 2. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Propunerea nr. 1 este din partea P.S.D. domnul Jeacă 

Dumitru. Propunerea nr. 2 este din partea P.N.L domnul Zahariuc Cristian.  

Din partea domnului Palaz nu există propuneri, din partea grupului A.L.D.E., 

domnul Jeacă Dumitru. Dăm drumul la vot și în câteva secunde veți avea buletinul 

de vot  în față. Vot, vă rog frumos! 

      Apar acum buletinele de vot în față?  

Mai mulți consilieri județeni: Da! 

Dl. Gălușcă Constantin: Au apărut de prima dată, să știți! 

Dna. Lokman Ionela: Bineînțeles! 

Dna. Gheorghe Adriana: Trebuia deschis buletinul! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Trebuie votat o singură dată! 

        Închidem votul! 

Rezultatul votului: 18 voturi pentru domnul Jeacă Dumitru, domnul Zahariuc 

Cristian 17 voturi pentru. 

   Domnul Jeacă Dumitru este noul membru în consiliul de administrație                       

al Spitalului Clinic de Pneumoftiziologie Constanța.  

Dl. Gălușcă Constantin: La limită! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: La limită, da! 

19. Proiect de hotărâre privind numirea directorului general/managerului interimar   

la Centrul Cultural Judeţean Constanţa, „Teodor T.Burada”. 

Doamna Voivozeanu Doina și-a încheiat mandatul, dumneaei va ieși la pensie, 

are 70 de ani,  și propun pentru interimat, din partea grupului P.S.D. pe doamna 

Bercaru Nicoleta. Grupul P.N.L. face propuneri?  

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, am o intervenție aici.  

       Doamna Voivozeanu și-a făcut datoria și știți bine că în ultima ședință noi am 

apreciat cu toții activitatea dumneaei ca fiind foarte bună. Legea îi permite să mai fie 

în funcție. De ce nu o păstrați? Pentru că este o persoană deosebită.  
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dumneaei nu a optat pentru prelungire. A luat o notă 

mare dar a trimis hârtie că nu optează să rămână, să prelungească, să se înscrie la 

concurs. Oricum concursurile sunt suspendate. De aceea numim un interimar.                 

Nu  organizăm deocamdată concursul.  

Dl. Bizineche Adrian: Pentru ce perioadă este interimatul?  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Trei luni de zile, până la organizarea concursului. 

Deoarece concursurile sunt suspendate din cauza stării de alertă.  

Dl. Bizineche Adrian: Pentru o perioadă scurtă.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule Palaz, aveți o propunere? Domnule Learciu?  

Dl. Learciu Dumitru Daniel: Doamna Bercaru Nicoleta.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia:Vot! Vă rog frumos. O secundă! Există vreun coleg 

care nu a reușit să voteze?  

Rezultatul votului: 20 de voturi pentru, 13 voturi împotrivă și o abținere.  

După 20 iunie, când expiră mandatul doamnei Voivozeanu Doina, doamna Bercaru 

Nicoleta va fi directorului interimar la Centrul Cultural Judeţean Constanţa, „Teodor 

T.Burada”. Vă mulțumesc.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

20.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă Delfinul Constanţa. 

Vot! Vă rog frumos. Există, în continuare, cineva care nu reușește să voteze? 

Domnul Gima Stelian.  

Rezultatul votului: 34 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

21.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă Maria Montessori 

Constanţa. 

Vot! Vă rog frumos, domnilor consilieri.  

Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

22.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificarii bugetului de venituri şi cheltuieli 

pe anul 2020 pentru Centrul Şcolar de Educaţie Incluzivă Albatros Constanţa. 

Vot! Vă rog frumos, domnilor consilieri. Închidem votul. 

Rezultatul votului: 34 de voturi pentru. Domnul Enescu Marius Dumitru nu a votat. 

Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

23.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

pe anul 2020 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială Agigea.  

Vot! Vă rog frumos, domnilor consilieri. Închidem votul. 

Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Vă mulțumesc. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

24.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

şi a listei de investiţii  pe anul 2020 pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială             

şi Protecţia Copilului Constanţa.  

Vot! Vă rog frumos, domnilor consilieri. Există, în continuare, cineva care nu 

reușește să voteze? Închidem votul. 

Rezultatul votului: 33 de voturi pentru. Acest proiect a fost adoptat. Domnul Palaz și 

domnul Turcu nu au votat.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

25.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 

pe anul 2020, pentru Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

Vot! Vă rog frumos, domnilor consilieri.  

Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.             

Vă mulțumesc.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

26.Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului judeţean 

Constanţa pe trimestrul I, anul 2020. 

Vot! Vă rog frumos.  

Există un vot lipsă, un coleg nu a reușit să își exprime votul? Închidem votul.  

Rezultatul votului: 33 de voturi pentru, 1 abținere, domnul Ciobanu Cosmin                    

nu a votat. Acest proiect de hotărâre a fost adoptat. Vă mulțumesc.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Proiectul nr. 27 îl dezbatem la finalul ședinței pentru 

că se referă la buget.  

28.Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru 

obiectivul "Modernizare DJ 391 (str.Farului): Tuzla, Tronson 2: km 0+532 - km 

0+942, L=410 ml" / faza DALI. 

 



21 
 

 

 Vot! Vă rog frumos. Închidem votul.  

Rezultatul votului: 34 de voturi pentru. Domnul Gima Stelian nu a votat. Acest 

proiect de hotărâre a fost adoptat. Vă mulțumesc.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

29.Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui teren proprietate publică a 

Județului Constanța situat în localitatea Topraisar, în 3 (trei) loturi în vederea 

edificării unor locuințe protejate pentru persoane cu dizabilitati. 

Vot! Vă rog frumos, dragi consilieri. Închidem votul. 

Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.                

Vă mulțumesc.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

30.Proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui teren proprietate publică                    

a Județului Constanța situat în localitatea Băneasa, în 3 (trei) loturi în vederea 

edificării unor locuințe protejate pentru persoane cu dizabilitați. 

Vot! Vă rog frumos. Închidem votul.  

Rezultatul votului: 35 de voturi pentru. Acest proiect de hotărâre a fost adoptat. 

Vă mulțumesc.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

31.Proiect de hotărâre privind modificarea Organigramei și Statului de Funcții                   

ale Direcției de Pază a Județului Constanța. 

Vot! Vă rog frumos.  

Rezultatul votului: 32 de voturi pentru, 2 voturi împotrivă, 1 abținere. 

Dna. Nedelcu Sabrina Maria: Eu am votat, de ce nu îmi apare votul? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Apare votul. Acest proiect de hotărâre a fost adoptat. 

Vă mulțumesc. Și ultimul proiect. 

 

 

27.Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri                            

şi cheltuieli şi a listei de investiţii ale Judeţului Constanţa, pe anul 2020.  

Vot! Vă rog frumos. Există cineva care nu a putut să voteze? Închidem votul.  

Rezultatul votului: 33 de voturi pentru, 1 abținere. 
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        Domnilor colegi, vă mulțumesc foarte mult pentru prezență. Declar ședința 

închisă. Vă urez multă sănătate și sperăm ca data viitoare să ne vedem în condiții 

normale. Vă urez o zi bună, sănătate multă! La revedere! 

 

x 

 

 

Președinte,  

Ţuţuianu Marius Horia  

 

 

 

 Secretar General al Județului,  

            Belu Mariana  

 

 

 

                                                                                                          Întocmit,  

                                                                                                         Pîrvu Lidia  


